
 

 

 
07.02.2017 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
07.02.2017 kl. 17:30 – 20.00 i personalerummet 

Tilstede:  

Forældrerepræsentanter: Mads, Rie, Louise, Jens Peter, Laurs,  

Ledelse: Bente, Peter  

Medarbejderrepræsentanter: Louise 

Formøde for forældrevalgte 17:15 – 17:30 

 
Tid Pkt Dagsorden Uddybende kommentarer 

17:30 – 

17:35 
1 Godkendelse af 

dagsorden 

  Ingen bemærkninger 

17:35 – 

17:45 
2 Elevrådet Der er ingen repræsentanter tilstede. 

Peter fortæller, at der har været et 

udskolingsmøde, hvor BR-politiker Jonas 

Bjørn deltog. Han fortalte bl.a., hvordan 

eleverne kan være med til at påvirke 

politikerne i BR. På mødet var der også en 

gennemgang af den økonomiske betydning 

af hærværk.  

Skolen har afholdt sikker internetdag i dag.  

Rie kommer med et input til Elevrådet om, 

at de skal forholde sig til, at man kan åbne 

toiletdørene udefra.  

17:45 – 

18:05 
3 Princip for skole-

hjemsamarbejde 

Endelig planlægning af deltagelse på PR 

mødet d. 21.02.2017 

Formålet med at have principperne oppe på 

PR-mødet er at sikre en dialogisk proces, 

hvor medarbejdere og forældrene kan lytte 

til hinandens perspektiver med den hensigt 

at fremme samarbejdet om elevernes 

læring.  



 

18:05 – 

18:30 
4 Regnskab 2016 + 

budget 2017 

Endelig gennemgang af regnskab 2016. 

Regnskabet for 2016 er gået i plus.  

Foreløbigt udkast til budget 2017. Budgettet 

kan ikke gennemgås endnu. Der arbejdes på 

at udvide kontoen for undervisningsmidler, 

og for at udvide ordningen om BYOD. 

Skolen er i dialog med La Bella om at 

henlægge den understøttende undervisning i 

indskolingen til fritiden.  

 

18:30 – 

18:45 
5 Planlægning af 

suppleringsvalg 

Der skal gennemføres suppleringsvalg til 

skolebestyrelsen da Peter Bækkel Heise er 

udtrådt. 

Der skal vælges 1 medlem og 2 suppleanter. 

Suppleanter skal fremover inviteres til at 

deltage på møderne.  

På næste formøde fastlægger Louise, 

Kristine og Peter datoer for 

suppleringsvalget.  

18:45 – 

19:00 
Spisning 

19:00 – 

19:15 
6 Ferieplan Beslutning om ferieplan for 2017 – 18 

Ferieplanen er godkendt.  

 

Bilag vedlagt dagsordenen 

19:15-

19:25 
7 Indskrivning til 

skoleåret 2017 - 18 

Status på indskrivningen, herunder 

forventet antal elever 

For det kommende år er der indskrevet 

elever til tre klasser med 29 elever og en 

klasse med 28 elever.  

Rie foreslår at SB laver en infofolder til nye 

forældre, og hun vil gerne være tovholder 

på opgaven.  



 

 
 

19:25 – 

19:35 
8 Meddelelser - Formanden: Formand og næstformand 

har været til møde i området og er 

blevet informeret om lærernes 

arbejdstid. Der blev også diskuteret 

devices og udbredelsen af dem blandt 

eleverne og brugen af digitale 

lærermidler. Endvidere blev der 

diskuteret udsivning i udskolingen. 

Omganget af forældrehenvendelser til 

skolebestyrelsen blev også diskuteret.  

- Skoleledelsen: Peter informerer om 

sammenlægningen på 1. årgang.  

Peter informerer om opgavefordelingen 

for kommende skoleår. Der har været 

en udfordring i forhold til 

vikardækningen i januar måned pga. 

Orientering om helhedsrenovering i 

forhold til det videre forløb.  

- Medarbejderrepræsentanter:  

19:35 – 

19:40 
9 Eventuelt  

 10 Punkter til næste møde  Drøftelse af hvordan kvaliteten i 

læringen sikres ved at uuv. omlægges til 

to-lærerordning med udgangspunkt i de 

eksisterende principper. Invitation af en 

af skolepædagogerne. 

 Drøftelse af uuv. og dennes placering. 

 Drøftelse af muligheder i forhold til en 

evt. kapacitetsudvidelse med et ekstra 

spor 

 Drøftelse af afsættelsespladser og 

parkeringsforhold bl.a. på baggrund af 

forældrehenvendelse fra Lars Hornom. 

Og videre drøftelse af trafikale forhold 

ved Rødkilde Skole herunder også 

skolepatrulje.  

 11 Sager og indstillinger - Lukket punkt. 


